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PROTOKOLL nr 2 2024 

Styrelsemöte  

Via Teams  

2024-03-11, kl. 19.00 

 

 

Närvarande: 
Urban Larsson, Susanne Jonsson, Martin Hedberg, Jan-Olov Nyman samt Karina Nilsson. 

Suppleanterna: Agnes Adler och Patrik Wikström 

Övriga: Conny Leino, Ann-Marie Bergström, Urban Jonsson, Micke Hedin och Yasmine Bengtson 

 

§ 11  Mötets öppnande 
Urban förklarar styrelsemötet öppnat.  

§ 12 Godkännande av dagordning 
Vi beslutar att godkänna dagordningen.  

 

§ 13 Föregående mötesprotokoll 
Protokoll nr 1 2024-02-18. 

Vi beslutar att godkänna protokollen och lägga de till handlingarna.  

 

§ 14 Kvarstående arbeten 

- Inga kvarstående arbeten 

 

§ 15 Ekonomi 
Susanne har skickat ut rapporterna till oss. Allt ser bra ut. Fortsatt bra ekonomi.  

 

§ 16 Inkommande post och skrivelser 
Nyhetsbrev från SISU Gävleborg och Dalarna. Kallelse till SISU Gävleborgs årsstämma. Digitalt 

möte den 9/4. 

 

§ 17 Rapporter och uppkomna frågor 
a) Rapporter från SGA och Rådgivare   

Säkerhet Urban Jonsson – Inget att rapportera. En vinter med ganska mycket tävlingar i 

distriktet. Inga incidenter. 

RC Ann-Marie Bergström – Många som vill ta licens. Ungdomsläger i Västerås 20 – 21 april. 

Föreläsningar och körning på bana på lördag, licensutbildning på söndag. Mailat ut inbjudan till 

ca 220 st, 16 – 17 år. 

RB Micke Hedin – Inga tävlingar planerade i distriktet i närtid. Första tävlingen i Västerås till 

helgen.  
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FR Putte (Martin redovisar) - Nästan helt klart med domare för alla tävlingar 2024. Hyrt in 

domare från andra distrikt till 3 tävlingar. Ny domare i FR, Nicko Nilsson.  

Vi söker en SGA till Bilcross. Den SGA ska samarbeta och ingå i folkracekommitteen.  

DR Yasmine Bengtson – Det har varit tyst från utskottet. JSM i Söderhamn och ev i Orsa. 

Fortfarande oklart med Orsa. Hudik har planer på att gå med i SBF. Borlänge och Vansbro kör 

enligt Nitroz.  

b) Begäran om entledigande från uppdrag 

Lars Gustavsson vill avsäga sig uppdraget som utbildare i rally och David Floberg vill avsäga sig 

från att vara folkracedomare. Vi tar beslut om att entlediga dom från dessa uppdrag.  

c) Uppdatering av SGA listan 

Vi går igenom listan över SGA och rådgivare och reviderar den. Listan publiceras på hemsidan.  

d) Valberedning 

Annsofi och Kalle lämnade sina platser till förfogande vid årsmötet. Styrelsen fick i uppdrag att 

jobba fram nya kandidater. Vi har ett förslag på Sara Hysing samt förslag på att Yasmine blir 

sammankallande. Vi tar beslut om att välja in Sara och att Yasmine blir sammankallande. Vi 

jobbar vidare med att stärka upp valberedningen med en kandidat till.  

 

§ 18 Miljö 
Inget på gång just nu när det gäller miljö. Ansökningsblankett för miljötillstånd ligger nu på 

hemsidan. Jan-Olov uppdaterar listan över tillstånd. Den kommer sen att publiceras på 

hemsidan.  

 

§ 19 Utbildning 
Det är ca 60 st anmälda till folkraceutbildningen den 17/3 i Falun.  

 

§ 20 Övrigt 
Vi diskuterar om distriktet kan gå in och sponsra kostnader för resor till domare. Vi ska fundera 

ut en gräns, med max antal mil. Tar upp frågan igen på nästa möte.  

Vi har sett en video där en person har gått ut offentligt och kritiserat en domare. Vi hjälper och 

stöttar den domaren och rekommenderar en anmäla Disciplinnämnden.  

Vi har en medlem i distriktet som visat bilder på sig själv med sexuell anspelning. SBF och RF 

utreder ärendet. 

 

§ 21 Nästa möte 
Styrelsemöte 2024-04-13 kl. 09.00 i Sollentuna i samband med förbundsmöte.  

 

§ 22 Mötets avslutande 
Urban tackar för mötet. 

 

 

Urban Larsson   Karina Nilsson 

Ordförande    Sekreterare 


